

22nd of March, 2019

PVA Cement Corrugated Sheets:

bareek | بريق
للحلول الهندسية والتجارة والتسويق
Engineering Solutions & Trading and Marketing



Dear sir,

It's our pleasure to introduce you our new special product "PVA Cement Corrugated Sheets".

Resistant, durable, reliable and even environmentally friendly: fiber cement is one of the most advantageous solutions for the roofing of civil, industrial and agricultural buildings.

The cement matrix reinforced with Poly Vinyl Alcohol (PVA) fibers results in a malleable product that meets modern construction requirements. In fact, the PVA fibers impart high resistance to tensile stresses, buckling and impact and ensure long product life.

All manufacturers in the EU use these reinforcing fibers because tests have proved them compliant with the current standards in force in Italy and Europe (UNI EN 494 for corrugated sheet; and UNI 10636 indicating the modes for installation of such sheet).





The properties of PVA cement



FIREPROOF

This is one of the great assets of profiled sheets.



FLEXIBLE BUT INDEFORMABLE

Light (12 kg/m²) and flexible, PVA CEMENT offers significant advantages for installation and maintenance thanks to the sturdiness and impact resistance.



HYGROTHERMAL PROPERTIES

It is permeable to steam and helps ensure heat insulation. In particular, this material makes it possible to control condensation and drain off excess moisture.



WEATHER RESISTANCE

It is resistant to the weather and chemicals such as sulphates and acid rain.



SOUND ABSORBENT

These products make the most of the remarkable sound-absorbent properties of PVA CEMENT.



DOES NOT OXIDIZE

This material does not oxidize and is not affected by microbial plants and animals (fungi, insects and rodents).



Dimensions

Width: 0.92 m.

Length: 2.25 m, 2.1 m, or 1.8m.

Thicknesses: 6.5 mm.

Wave height: 5.5 cm.

Weight: 12 kg/m².

Colors



Grey

Light Brown



بريق | bareek

للحلول الهندسية والتجارة والتسويق
Engineering Solutions & Trading and Marketing

الالواح الاسمنتية المعرّجة

الساده الاعزاء،

إنه لمن دواعي سرورنا أن نقدم لكم منتجنا الجديد و الخاص " الالواح الاسمنتية المعرّجة".
مقاوم ، متين ، موثوق به وحتى صديق للبيئة، و يعد الأسمنت الليفي أحد الحلول المناسبة لتسقيف المباني المدنية والصناعية والزراعية.

يُنتج عن مصفوفة الأسمنت المقواة بألياف بولي فينيل الكحول (PVA) منتج مرن يلبي متطلبات الإنشاء الحديثة. في الواقع ، فإن ألياف PVA تضيف مقاومة عالية على إجهاد الشد والاحتكاك والتأثير وتعطي ضمان حياة طويلة للمنتج.

يستخدم جميع المصنّعين في الاتحاد الأوروبي هذه الألياف المعززة لأن الاختبارات أثبتت أنها متوافقة مع المعايير الحالية المعمول بها في إيطاليا وأوروبا (UNI EN 494 للصفائح المموجة ؛ ويوني 10636 التي تشير إلى طرائق تركيب هذه الألواح).





بريق | bareek

للحلول الهندسية والتجارة والتسويق
Engineering Solutions & Trading and Marketing

هي الواح اسمنتية مضغوطة و مموجة خالية من مادة السبستوس و الصاج و مدعمة بشريط بولي بروبيلين،
حاصلة علي شهادات الجودة و الختبارات الوروبية، خفيفة الوزن، عازلة للحرارة و المياه و الصوت
EN494 ، بوزن 12 كجم/م² و مقاومة ضغط 7150 نيوتن/م² ، و سمك اللوح 5.6 مم و مقاسه
2.5*0.92 م.

مميزاته:

مضاد للحريق:

هو واحد من افضل المنتجات المضاده للاشتعال.



مرن و لكن غير قابل للتشكيل:

خفيف الوزن (12 كجم/م²) و مرن ايضاً، مما يميزه في سهولة التركيب والصيانة. و مادة ال
PVA التي تجعل المنتج يتميز بالمتانة ومقاومة الصدمات.



خواص هيدروثيرمال:

المادة قابلة للتبخير وتساعد على ضمان عزل الحرارة. و بالأخص، هذه المادة تجعل من
الممكن التحكم في التكثيف وتصريف الرطوبة الزائدة.



مقاوم لعوامل الطقس:

إنه مقاوم لعوامل الطقس والمواد الكيميائية مثل الكبريتات والأمطار الحمضية.



مقاوم و ممتص للصوت:

هذه المنتجات من افضل منتجات ال PVA Cement التي تحقق اقصي امتصاص للصوت.



مضاد للأكسدة:

هذه المادة لا تتأكسد ولا تتأثر بالنباتات والحيوانات الميكروبية (الفطريات والحشرات
والقوارض).





بريق | bareek

للحلول الهندسية والتجارة والتسويق
Engineering Solutions & Trading and Marketing

المقاسات:

العرض: 0.92 م.

الطول: 2.25 م ، 2.1 م ، أو 1.8 م.

السماكة: 6.5 مم.

ارتفاع الموجة: 5.5 سم.

الوزن: 12 كجم / م².

الالوان:



الرمادي

الهافان

تمنياتنا بالتوفيق المستمر آملين في فتح صفحة للتعاون المثمر معكم ،،،

برجاء التواصل في وجود اي استفسارات.

م/ ميرنا عبد الملاك

01068892869

engineering@bareek-group.net